

Déposée aux archives.

7.—Soumise une communication de M. Dalbé Viau, au sujet de réparations à faire aux postes de pompiers No. 1 et No. 30.

Résolu: Que ledit Dalbé Viau soit autorisé à demander des soumissions pour réparations à faire à la façade du poste No. 1, square Youville, suivant estimé de \$325 préparé par ledit Dalbé Viau, et à demander des soumissions pour les réparations à faire au poste No. 30, quartier Laurier suivant estimé de \$200 également préparé par ledit Dalbé Viau.

8.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Incinération au sujet des améliorations à faire à la rue St-Hubert, de l'Avenue Laurier à la rue des Carrières, déclarant que ladite partie de la rue St-Hubert est ouverte au public depuis au-delà de dix ans, et recommandant de faire faire des travaux pour la rendre publique.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport conformément à l'article 410 de la Charte de la Cité.

9.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef au sujet de la requête de la University Settlement of Montreal, pour la construction d'un bain dans le quartier St. Laurent, aux environs du square Dufferin.

Résolu: Vu le rapport du Surintendant des Parcs et de l'Ingénieur en Chef, déclarant que ledit parc n'est pas de dimensions suffisantes pour y ériger un bain public, que le Bureau ne peut faire droit à cette demande.

10.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, recommandant d'ajouter une nouvelle ligne d'échange téléphonique, pour améliorer le service de téléphone dans le Bureau de Son Honneur le Maire.

Résolu: De référer au Contrôleur et Auditeur de la Cité.

11.—Il est

Résolu: De prier le Surintendant de Police et le Chef du service des Incendies d'être présents au Bureau mardi matin le 15 courant à 11 heures, au sujet de la demande du Surintendant des Edifices Municipaux concernant la nomination d'un gardien à l'édifice municipal de la Côte St. Paul.

12.—Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes au sujet de l'opportunité de faire suivre d'un contrat notarié l'arrangement intervenu entre la Ville et la Canada Cement Company, concernant la fourniture de ciment.

Ajourné pour considération ultérieure.

13.—Soumis un rapport de l'Assistant Surintendant de Police, recommandant la remise d'un dépôt à M. R. Charlebois, en rapport avec la fourniture de blouses de constables et d'officiers de Police.

Résolu: De retourner ledit rapport au Chef de Police pour indiquer le montant du dépôt, avec prière de bien vouloir toujours indiquer les montants dans ces rapports recommandant la remise du dépôt.

14.—Soumise une requête de citoyens du quartier Papineau demandant d'utiliser le vieux macadam qui est enlevé du chemin Papineau, pour rendre passable la ruelle en arrière de leurs propriétés.

15.—Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que le Bureau des Commissaires soit autorisé à vendre à l'encan le lot No. du Cad. 77 du quartier Laurier, coin nord est de la rue Laurier et du Blvd St Laurent qui appartient à la Ville.

16.—Soumis un rapport du Surintendant des Licences et de l'Agent des Achats et des Ventes sur les soumissions reçues pour la confection des Nos de voitures peints sur ferblanc et des insignes en cuivre destinés aux cochers de place, colporteurs, et autres licenciés.

Résolu: Conformément audit rapport de recommander au Conseil que les contrats pour la confection et la fourniture desdits Nos. soient accordés comme suit:

C. T. Charlebois, Nos. de voiture peints sur ferblanc \$1,569.08.

Montreal Stencil Works, insignes en cuivre destinés aux cochers de place etc, \$830.03.

17.—Soumis un rapport du Département en Loi sur la demande des Commissaires dans l'expropriation des rues Vinet, Boyce and Sherbrooke, de se faire payer leurs comotes d'honoraires.

Filed of record.

7.—Submitted a communication from Mr. Dalbé Viau, ament repairs to be made to No. 1 and No. 30 fire stations

Resolved: That said Dalbé Viau be authorized to call for tenders for the repairs to be done to the frontage of No. 1 fire station, Youville Square, as per estimate of \$325 prepared by the said Dalbé Viau, and to call for tenders for repairs to be made to No. 30 fire station, Laurier ward as per estimate of \$200 also prepared by said Dalbé Viau.

8.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration department anent the improvements to be made to St Hubert street, from Laurier Avenue to Carrières street, stating that the said part of St. Hubert street has been opened to the public for over ten years and recommending that the necessary works be done to render the same public.

Resolved: That said report be referred to the Chief Engineer for a report in accordance with article 410 of the City Charter.

9.—Submitted a report from the Chief Engineer anent the request of the University Settlement of Montreal that a bath be constructed in St. Lawrence ward, in the vicinity of Dufferin Square.

Resolved: In view of the report from the Superintendent of Parks and the Chief Engineer, stating that said park is not large enough to erect therein a public bath, the Board cannot grant said request.

10.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, recommending that an additional exchange telephone line be installed in order to improve the telephone service in the office of His Worship the Mayor.

Resolved: To refer said report to the City Comptroller and Auditor.

11.—Resolved: That the Superintendent of Police and the Chief of the Fire Department be requested to appear before the Board on Tuesday morning the 15th instant, at 11 o'clock, anent the request made by the Superintendent of Municipal Buildings concerning the appointment of a caretaker for the municipal Building of Côte St. Paul.

12.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent anent the advisability of passing a notarial contract embodying the terms of the agreement entered into between the City and the Canada Cement Co., in connection with the supply of cement

Consideration deferred.

13.—Submitted a report from the Asst. Chief of Police, recommending that Mr. Charlebois be refunded a deposit made in connection with the supply of constables and officers blouses.

Resolved: That said report be referred back to the Chief of Police with instructions to mention the amount of the deposit, and with a request that he always indicate the amounts of the deposits in the reports recommending the refund of said deposits

14.—Submitted a petition from Citizens of Papineau ward asking that the old macadam, removed from Papineau road be used to render the lane in rear of their properties passable

15.—Resolved: That a report be made to Council recommending that the Board of Commissioners be authorized to sell by auction Cad. lot No. 77 of Laurier street and St. Lawrence Boulevard, which belongs to the City.

16.—Submitted a report from the Superintendent of Licenses and the Purchasing and Sales Agent on the tenders received for the supply of vehicle numbers painted on tin and copper badges for cabmen, peddlers and other licensees.

Resolved: In accordance with said report to recommend to Council that the contracts for the supply of said numbers be awarded as follows:

C. T. Charlebois, vehicle numbers painted on tin \$1,569.08

Montreal Stencil Works, copper badges for cabmen, etc \$830.03.

17.—Submitted a report from the Law Department on the request from the Commissioners "re" expropriation of Vinet, Boyce and Sherbrooke streets asking for the payment of their fees.